
Referat 

Styremøte KBHL 2023-10-31 

 

Referent: Tor Martin Aabol 
Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Ståle Nilsen, Tom Knudsen, Svein Rune Berge, Tor Martin Aabol. 
Inviterte gjester:  
Fravær: Arne Jørgen Karlsen, Jon Rangfred Hansen 
Sted: Teams 
Rød tekst = oppgaver og oppdatering av gamle saker. 
 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

Spørre-
undersøkelse 
 

Vi ønsker å gjennomføre en anonym undersøkelse til de 

som ikke har betalt løypebidrag. Bjørn har mailadresse 

og Øystein/Håvard lager spørsmål. Vi bruker en gratis-

versjon av Easy-Quest 

Øystein Dalevoll har laget utkast til spørreundersøkelse 

som ble gjennomgått og kommentert på møtet. 

Oppsettet var så bra at det ble foreslått å sende til 

også betalende hytteeiere med en annen 

innledningstekst. 

Tor Martin og Øystein ferdigstiller materiellet og starter 

undersøkelsen. Ønskelig med utsendelse medio 

november så den ikke drukner i juleforberedelser. 

Undersøkelsen er gjennomført til 236 mailadresser. 

Svar fra 64 som er en svarprosent på 29% 

Generelt er de fleste fornøyde med både sommer og 

vinterløyper, men kommentarene gir noen gode innspill 

som vi tar med oss. 

Tiltak 

• Endre tidspunkt for utsendelse av løypeavgift 

• En vennlig purring til de som ikke har betalt på 

våren 

• Kjøre en runde med adresseoppdateringer fra 

veilaget 

• Scooterløper 

• Helhetlig vurdering av skiløypenettet 

Oppsummeringene er sendt ut i eget vedlegg. 

ØD/BR 
 
 
 
 

TMA 

 
 
 
 
 

Neste møte 

Sommerløyper 
 

Deler av Svåheii rundt må remerkes med maling. 

Hellebrotet-Nystøylnuten er merket, men ligger ikke på 

UT.no. Arne Jørgen logger GPS og Bjørn legger ut 

Arne Jørgen har ryddet og merket rundløype 

Hellebrotet-Nausadokk-Hellebrotet 

 

 
 

AJK/BR 
 

 
HN 
 
 
 

 
 

Neste møte 
 
 

Utført 
 
 
 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Mangler et par skilt. Det er flere våte områder som 

kunne trengt klopper. Utkjøring av materialer i vinter ? 

Ståle ordner utkjøring av materialer til klopper til et 

område på Svåheia og ved Holmvatn. 

Benker i Frovasssdalen har noen knekte skruer og må 

repareres 

AJK 
 
 
SN 
 
 
Vellaget 

 
 
 
 
 
 

Utført 
 

Vinterløyper Ny løypetrase fra Holmvatn til Stokkosen 
Dette arbeidet er påbegynt, men traséen er ikke 100% 

det vil ikke bli kjørt løyper der vinteren 2022/23. 

Håvard tar seg med Ståle og Kristian for en befaring før 

årsmøte. Håvard sjekker ut trassen med løypekjører 

Kristian. 

Skilt for skiløypa i krysset oransj/rød står på feil plass 

etter at løypa ble flyttet. 

 
 
 
 

HN + SN 
 

 
 
SN 

 
 
 
 
 
 
 
 

Midlertid utført 

Oppgaver Jon følger opp utbygger Nordstøyl med tanke å bidra 

løypebidrag. 

JRH Neste møte 

Vedtak Styret vedtok å kjøre sporkall til scooterkjøring 

Styret vedtok å invitere scooterlaget til en prøveordning 

med å kjøre løyper på isen på Breili/Holmvatn og fra 

Steinbrudd ned til Svinesundvatn og opp Krokbekk til 

mil-løypa, når det ikke kjøres løypemaskin. All annen 

scoterkjøring opphører unntatt interne løyper på 

Huvtjønn. Prøveordningen avtales muntlig og evalueres 

etter sesongen 2023/24. Om avtalen ikke overholdes 

opphører prøveordningen umiddelbart. Avtalen følges 

opp fra KBHL sin side av Håvard. 

HN  

Aktivitetsplan Thomas Axelsen er skiinstruktør og kan holde skikurs. 

Ønske er i vinterferien. Håvard har kontakten. 

HN  

 
Neste møte på Teams 09-01-2024 kl 2000.  


